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Abstract (en)
The system has a fuel store (8) with distributor pipe (5), and is connected via a part (13) to the injector body (7) of a fuel injection valve. The fuel
store is enclosed over parts of its length by a first cover element (9), and the injector body is similarly enclosed by a second element (10). The fuel
store is clamped to the injector body via the connection part and the cover elements. The two elements are in active connection via connection
device (14). The end face of the fuel store is directly connected to a fuel pump. The connection part contains a fuel filter (15).

Abstract (de)
Ein Injektorkörper (7) eines Kraftstoffeinspritzventils und ein Kraftstoffspeicher (8) werden über ein hohlzylindrisches Verbindungselement (13)
miteinander hochdruckfest verbunden. Ein erstes Überwurfelement (9) umfasst dabei den Kraftstoffspeicher (8) und ein zweites Überwurfelement
(10) umfasst den Injektorkörper (7), wobei an ihre radialen Anschlüsse Außengewinde angebracht sind, die über eine Doppelmutter (14) miteinander
verschraubt werden und den Injektorkörper (7) über das Verbindungselement (13) mit dem Kraftstoffspeicher (8) verspannt. <IMAGE>
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